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        Høringssvar vedr. budget 2021 - 2024 for Varde Kommune     
 

P13 Ændring af takst til flextrafik. 

 

Skovlund/Ansager Udviklingsråd vil ikke anbefale takststigninger. I vores lokalsamfund har 

vi mange ældre med alm. folkepension, hvilket sætter sine begrænsninger mht. 

transportudgifter. Mange byer har slet ingen rutetrafik i skolernes ferier, så flextrafik er den 

eneste mulighed de har. 

Flextrafik ordningen er en slags erstatning for busdrift i store dele af oplandet, og skal derfor have 

et prisleje som er attraktivt for brugerne. 

 

 

Vi vil endda anbefale byrådet at overveje potentialet i, at flexjunior og flexung får mulighed 

for at køre over kommunegrænsen til junior- og ungetakst. Det vil bidrage til at mange 

grænse-postnumre som Ansager og f.eks. Alslev får større bosætningspotentiale med 

relation til nabokommunen. 
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